## مجموعة الفخامة العالمية WORLD LUXURY GROUP

### PRESS RELEASE

"The world's first flying taxi"

12/08/2017



### JEDDAH: KINGDOM OF SAUDI ARABIA BRIEF OUTLINE

"The world's first flying taxi is arriving at the American Express World Luxury Expo in Jeddah – 4-6 October 2017"

#### PROFILE

"The world's first flying taxi is arriving at the American Express World Luxury Expo in Jeddah – 4-6 October 2017" The ultimate in luxury is your own personal flying transporter, safely and peacefully delivering you to your next appointment high above the traffic and congestion.

The world's first self-flying commercial taxi is called the Ehang 184.

بيان صحفي

أول تاكسي طائر يشهده العالم في معرض الفخامة العالمي

08/12/2017



جدة: المملكة العربية السعودية لمحة تعريفية أول تاكسي طائر يشهده العالم في معرض الفخامة " "العالمي - أمريكان إكسبريس في جدة - 4-6 أكتوبر 2017

نبذة سريعة أول تاكسي طائر يشهده العالم في معرض الفخامة " "العالمي - أمريكان إكسبريس في جدة - 4-6 أكتوبر 2017

مع وسيلة النقل الطائرة الخاصة هذه، يمكنك الاستمتاع بأعلى مستويات الرفاهية، حيث تصل إلى موعدك القادم بأمان وسلام في أفاق السماء فوق اكتظاظ المرور .والازدحام يُسمى أول تاكسي تجاري طائر ذاتي القيادة في العالم باسم .إيهانج 184

# مجموعة الفخامة العالمية ORLD LUXURY GROUP.

Simply climb in and take to the sky's without having to pilot (it is autonomous) just enter your destination on a tablet with an on-board app – similar to Uber.

EHang 184 has enough room for a single passenger and a small suitcase and will be controlled through a 4G mobile network.

World Luxury Group is the corporate head office for the executive production team of

the World Luxury Expo series of events

across the Middle East and Asia.

Hashtag: #WORLDLUXURYEX ENDS:

COMPANY (NOTES TO EDITORS)

For more information:

About World Luxury Group:

ليس عليك سوى صعود التاكسي والتحليق في السماء دون الحاجة إلى طيار )إنه ذاتي القيادة(، وإنما عليك إدخال وجهتك على جهاز لوحى يحتوى على تطبيق طيران مثل .تطبيق أود ،يتسع تاكسي إيهانج 184 لراكب واحد وحقيبة صغيرة

G. ويتم التحكم فيه من خلل شبكة جوال

الوسم: WORLDLUXURYEX؛ نهاية البيان:

الشركة (ملاحظات إلى المحررين) نبذة عن مجموعة الفخامة العالمية: مجموعة الفخامة العالمية هي مكتب الشركة الرئيسي لفريق الإنتاج التنفيذي المسؤول عن تنظيم سلسلة وفعاليات معرض الفخامة العالمي في جميع أنحاء الشرق الأوسط وآسيا. لمزيد من المعلومات:

**ISSUED BY:** 

Press Office - World Luxury Group Additional image requests to:-

صدر البيان عن: مكتب الصحافة – مجموعة الفخامة العالمية لطلب صورة إضافية، يُرجى الاتصال بنا عن طريق بريدنا الإلكتروني أو زيارة موقعنا الرسمي:-

davidlewis@world-luxury-group.com www.world-luxury-group.com

enquiries@world-luxury-group.com